

Questions and Answers #1

3D Printing of Firearms, their components and ammunition

(Le français suit la version anglaise)

Question 1

Is the bid open to non-Canadian residents?

Answer 1

Yes. While this requirement is estimated to be below the Trade Agreement threshold(s) as identified in Article 6 of the RFP Public Safety Canada has determined that this is an open bidding process. In addition to meeting the requirements as identified throughout the RFP, all Bidders must have the legal capacity to contract as identified in Article 10 Legal Capacity of SACC Manual clause 2003 (2013-06-01) *Standard Instructions – Goods or Services – Competitive Requirements* found at the following link <https://buyandsell.gc.ca/policy-and-guidelines/standard-acquisition-clauses-and-conditions-manual/1/2003/16>

-END-

Questions et Réponse #1

L'impression 3D d'armes à feu, de leurs pièces et de munitions

Question 1

Les résidents non canadiens peuvent-ils participer à l'appel d'offres?

Réponse 1

Oui, même si cette exigence est estimée inférieure au seuil des accords commerciaux, conformément à l'article 6 de la DP. Sécurité publique Canada a déterminé qu'il s'agit d'un processus d'appels ouvert. En plus de satisfaire les exigences décrites dans la DP, tous les soumissionnaires doivent avoir la capacité juridique de contracter, tel qu'il est inscrit à l'article 10 – Capacité juridique, dans le Guide des CCUA 2003 (2013-06-01) Instructions uniformisées – biens ou services – Besoins concurrentiels, qui figure à l'adresse suivante : <https://achatsetventes.gc.ca/politiques-et-lignes-directrices/guide-des-clauses-et-conditions-uniformisees-d-achat/1/2003/16>.

-FIN-